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ZAPISNIK 

 

 Sa 3. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane u vijećnici Općinskog doma Kali,  

Trg Marnjive 23, dana 01.08.2023 godine s početkom u 17.30 sati. 

 

 Predsjednik općinskog vijeća pozdravlja sve prisutne te prelazi na utvrđivanje kvoruma. 

 

Prisutni Općinski vijećnici: 

 

1. MARIJA ZELENČIĆ  

2. LINDA KOLEGA BABAJKO 

3. VLATKA DUNDOV 

4.MARKO KOLEGA 

5. ZDENKO LONGIN 

 6. DUŠKO VIDOV, 

7. ANTE GOBIN 

8. MARIN KOLEGA  

 

 

Odsutni vijećnik:  

 

- Nino Longin 

 

Ostali prisutni: 

- Bruno Mišlov- načelnik, Pročelnica JUO  Nives Perin,  

 

Utvrđuje se da je na sjednici nazočno 8 vijećnika ( od ukupno 9 vijećnika ), postoji kvorum te se 

mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

Predsjednica  Općinskog vijeća predlaže dnevni red:  

 

DNEVNI   RED : 

 

1. Verifikacija zapisnika sa  2.  sjednice Općinskog vijeća Općine Kali        

      održane dana  28. 06. 2023. godine . 

 2. Prezentacija  investitora  o   rekonstrukciji i dogradnji hotela Kali radi utvrđivanja potrebe      

      međusobne    koordinacije i suradnje   s  tijelima Općine   Kali  na realizaciji projekta  

3.. Prijedlog  o imenovanju ravnateljice  Narodne knjižnice Kali za  četverogodišnje     

     razdoblje, 

4. Prijedlog odluke o mjerilima za utvrđivanje cijene usluga Dječjeg vrtića „Srdelica“ 

5.   Prijedlog Odluke  proglašenju  statusa nerazvrstane ceste  oko RTA Otrić cesta – javno dobro u 

općoj uporabi  u neotuđivom vlasništvu Općine Kali. 

6. . Prijedlog pravilnika o  jednostavnoj nabavi 

7.   VIJEĆNIČKA PITANJA   
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 Predsjednica Općinskog vijeća:  Otvara se rasprava.  

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ dajem na glasovanje predloženi Dnevni red.  

 

„ZA“- 8 VIJEĆNIKA  

„ PROTIV“ NITKO  

 

Konstatira se da je s 8 glasova „ZA“ i  0 glasova  „PROTIV“ prihvaćen u cijelosti Dnevni red.  

 

 

TOČKA 1. : Verifikacija  zapisnika sa konstituirajuće sjednice Općinskog vijeća Općine Kali        

                 održane dana 28.06.2023. godine 

 

 

Predsjednica općinskog vijeća: Dali ima  primjedbi na zapisnik sa 2. sjednice općinskog vijeća 

održane dana 28.06.2023 . godine. Otvara raspravu .  

 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ daje na glasovanje . Tko je za to da se verificira Zapisnik 

Sa 2. . sjednice Općinskog vijeća Općine Kali  održane dana 28.06.2023 godine ? 

 

„ZA“  8 VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je  s 8 glasova „ZA“ i 0 glasova  PROTIV i 0 „SUZDRŽAN“ verificiran  

je zapisnik sa 2.  sjednice Općinskog vijeća Općine Kali   održane dana 28.06.2023 godine.  

 

TOČKA 2:  Prezentacija  investitora  o   rekonstrukciji i dogradnji hotela Kali radi  

           utvrđivanja potrebe  međusobne    koordinacije i suradnje   s  tijelima Općine 

           Kali  na realizaciji projekta     

 

Direktorica  tvrtke Kali Tera d.o.o. Lovrenka Grzunov prezentira vijećnicima projekt o 

rekonstrukciji i dogradnji hotela Kali radi utvrđivanja potrebe  međusobne    koordinacije i suradnje   

s  tijelima Općine   Kali  na realizaciji projekta. 

 Predsjednica  općinskog vijeća otvara raspravu. 

 Vijećnik Duško Vidov se javlja za riječ:  

Mislim da će se jedna crna točka riješiti u Kalima. Htio bih vam ovim putem reći dok sam ja bio 

načelnik donijela se je strategija Općine Kali u turizmu pa ako niste do sada dobro bi bilo da je u 

buduće koristite.  

 

Predsjednica općinskog vijeća  konstatira da se nitko ne javlja za riječ . Zaključuje se rasprava .  

Zahvaljuje se direktorici na održanoj prezentaciji. 

 

TOČKA  3. Prijedlog  o imenovanju ravnateljice  Narodne knjižnice Kali za  četverogodišnje  

          razdoblje 

 

 

Nives Perin:  uvodno obrazlaže  prijedlog  o imenovanju ravnateljice  Narodne knjižnice Kali za  

četverogodišnje razdoblje. 

 

 Predsjednica  Općinskog vijeća otvara raspravu.  
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ANTE GOBIN: zanima me zašto se Tomislavu za ravnateljicu uzima samo na četiri godine.  

 

NIVES PERIN:   U Zakonu  o knjižnicama i knjižničnoj djelatnosti  ravnatelja se imenuje na rok od 

4 godine.   U koliko ravnatelj ispunjava svoje obveze i ako se ponovno javi na natječaj  nema 

prepreke da se ista osoba  i dalje  imenuje  za ravnatelja. 

Inače predložena osoba , TOMISLAVA  Radovič sada radi u našoj knjžnici na radnom mjestu 

knjižničarke  na neodređeno vrijeme a poslove v.d. ravnateljice obavlja  2 sata tjedansko. 

 

S obzirom da se nitko više ne javlja za riječ, predsjednica Općinskog vijeća zaključuje raspravu te 

stavlja na glasovanje: 

 

 Tko je za to da se prihvati prijedlog  da se Tomislava Radović imenuje za ravnateljicu Narodne 

knjižnice Kali za  četverogodišnje razdoblje, 

 

„ZA“ 8“ VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA  

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica Općinskog vijeća konstatira da je s 8 glasova „ ZA“, 0 „ SUZDRŽAN , 0 „ PROTIV“   

donijeta slijedeća : 

 

ODLUKA  

O IMENOVANJU   RAVNATELJA  

NARODNE KNJIŽNICE KALI 

 

Članak 1. 

 

TOMISLAVA RADOVIĆ imenuje  se za  ravnatelja  Narodne knjižnice Kali, na vrijeme od 4 

(četiri) godine.  

 

Članak 2. 

 

Imenovana će započeti s obavljanjem dužnosti od 1. kolovoza 2023. godine. 

 

 

 

TOČKA 4. Prijedlog odluke o mjerilima za utvrđivanje cijene usluga Dječjeg vrtića 

„Srdelica“ 

 

 

Nives Perin uvodno obrazlaže prijedlog Odluke o mjerilima za utvrđivanje cijene usluga Dječjeg 

vrtića „Srdelica“. 

 

 

Predsjednica  Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 

MARKO KOLEGA: Radi se o apsolutno malim iznosima.  Imamo 50 djece a tražimo cca.  20 eura 

više to je  ukupno tisuću eura mjesečno. Mislim da sa time šaljemo krivu poruku roditeljima. 

Dajemo naknadu za novorođenčad , sufinanciramo knjige za školu da što više obitelji ostane u 

Kalima a sada povećavamo roditeljima vrtić. 

 

ZDENKO LONGIN: Mislim da ljudima treba pomoći i smanjiti cijenu pogotovo u ovoj grani jer su 
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nam životni standardi loši a cijene idu u nebo.  

 

ANTE GOBIN: Mislim da je bolje da se mi odrečemo naših naknada vijećnika nego da se 

roditeljima digne cijena, Dajem prijedlog da ovu godinu ostane sve isto kao što je i do sada.  

 

NAČELNIK: Do nove godine će mo ostaviti cijenu kakva je i do sada bila .  

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da  načelnik Općine Kali povlači 4. točku iz dnevno reda.  

 

TOČKA 5. Prijedlog Odluke  proglašenju  statusa nerazvrstane ceste  oko RTA Otrić cesta – 

javno dobro u općoj uporabi  u neotuđivom vlasništvu Općine Kali 

 

Nives Perin uvodno obrazlaže Prijedlog Odluke  proglašenju  statusa nerazvrstane ceste  oko RTA 

Otrić cesta – javno dobro u općoj uporabi  u neotuđivom vlasništvu Općine Kali. 

 

Predsjednica  Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 

 

MARKO KOLEGA: Ovo je najatraktivniji dio Kali i ja bi volio što je tu  geometar napravio.  

Mislim da je obavezno da se kontaktiraju vlasnici  i obavijeste što se misli napraviti. Ako se oni 

budu slagati ja ću odmah glasati ZA.  

 

DUŠKO VUDOV: Ja se slažem sa Markom mislim da ljude treba obavijestiti jer se ipak ljudima 

uzima cca. 20m, oni to trebaju znati i mislim da ih mi trebamo  najprije obavijestiti  obavijesti 

 

NAČELNIK: Svi vlasnici parcela gdje put prolazi svi će dobiti obavijesti od geometra. Geometri 

pozivaju vlasnike da dođu vidjeti elaborat. Postoji zakonski postupak o obavještavanju ljude koji se 

je i napravio.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da  načelnik Općine Kali povlači 5. točku iz dnevno reda,  

 Prijedlog odluke  o  proglašenju  statusa nerazvrstane ceste  oko RTA Otrić cesta – javno dobro u 

općoj uporabi  u neotuđivom vlasništvu Općine Kali. 

 

 

TOČKA 6.: Prijedlog Pravilnika o   provedbi postupka jednostavne  nabave  Općine Kali  

 

Nives Perin uvodno obrazlaže prijedlog Pravilnika o  jednostavnoj nabavi.  

Otvara se rasprava. 

S obzirom da se dalje  nitko ne javlja za riječ, predsjednica  općinskog vijeća zaključuje raspravu te 

stavlja na glasovanje: 

Tko je za to da se prihvati prijedlog Pravilnika o  jednostavnoj nabavi.  

 

„ZA“ 8 VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA  

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica općinskog vijeća konstatira da je s 8 glasova „ ZA“, 0 „ SUZDRŽAN“ , 0 „ PROTIV“  

donijet  Pravilnika o  Provedbi postupka  jednostavne  nabave.  

 

 TOČKA 15:  VIJEĆNIČKA PITANJA  
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ANTE GOBIN: Mi smo deponirali kamenja na Luci u vezi one plaže u Kolegini, ta plaža se je 

dovršila te me zanima što će sada biti sa tim kamenima.  

 

NAČELNIK:  ta kamenja će se utroši onako kako Općina bude planirali. Imamo već planove ali 

dok se ne konkretizira mislim da nema smisla o tome raspravljati. Imamo i elaborat koliko je tog 

kamenja ali to možemo  sve za drugu sjednicu ostaviti.  

 

ANTE GOBIN: Koliki kredit načelnik može dignuti bez suglasnosti Općinskog vijeća? 

 

NIVES PERIN: Mislim da se  prema Odluci o izvršenju proračuna može dignuti cca. 800.00,00 kn.  

 

ANTE GOBIN: Vi ste prolongirali kredit ne znam na koju „mošu“ od milijun i dvjesto tisuća kuna 

bez vijeća, pa me i dalje zanima kako ste vi to uspjeli i ovaj put tražim da vijećnicima dostavite 

dokaz kako ste to uspjeli bez glasovanja vijeća.  

 

Predsjednica vijeća odgovara da će na sljedećoj sjednici načelnik donijeti odgovor pisanim putem.  

 

 

Završeno u 18,45 sati. 

 

 

Zapisnik sastavila:  

Nives Perin 

 

Predsjednica Općinskog vijeća:  

Linda Kolega Babajko, prof. 




